
Bestyrelsesmøde den 8.11.21 

 

Afbud: Anja og Helle 

 

● Der er indgivet forslag til by forbedring til kommunen:  

○ Forslag om lys fra dyrekobbelgår til Årsbejrg 

○ Forslag om cykelsti fra Dyrhøj til Ravnsbjegvej. 

○ Forslag om forbedring af sti imellem Dyrhøj og Dyrekobbel. 

● Omkring Hundsbjerg har kommunen har lavet et brev som vi har review, morten 

svare med vores rettelser, kommunen vil herefter sende det til dem. 

● Græs vil vi arbejde videre med på næste møde. 

● Der udbetales penge til dem der har klippet græs. 

● Fie Buus har vi lavet et svar til, eneste udestående er Dræn som vi mangler svar fra 

kommunen omkring 

● Æbletræer og vedligehold eller mangel derpå vil Jakob tage en snak med Gråsten 

Forum omkring.   

 

Næste møde er den 11.1.22 kl. 19.00 hos Jakob. 

 

 

 


